mmer Brain K3 Cam





25 July ~ 5 Aug

A.M.

K3 or 5 years +

8 ~19Aug

K3 or 5 years +

K3 children can enjoy a great balance of activities this summer. They will have a class concentrating on English vocabulary, sentence building, reading and writing for about 1 hour 20 mins then for the second half of the session they will have either art or dance or learn how to play board games as their time to relax. This way they get the best of both worlds 'a time to learn' and 'a time to play'.

Time: 9.30am-12.30pm or 2.00pm ~ 5.00pm Monday ~ Friday

Fees: HK\$3200 per camp

Child's name:	DOB:	Sex: F /M		
Home address:				
Present Kindergarten:				
Email:	_Tel:	Fax:		
Name of Parent:	Emergency Contact T	el:		
I understand that there will be <u>no refund</u> of fees after the programme has been confirmed. I also understand that WWW teacher(s) or staff shall not be responsible for any accidents, injuries arising from my child's / children's participation. Please note that there are no make up classes for missed classes or inclement weather.				
Parent's signature:	Date:			
NB: Please submit copy of birth certificate	together with fees by	cash or cheque made		

Zebedee International Preschool & Nursery Address: G/F, Yat Nga Court, Nam Wan Road, Tai Po Tel: 2650 3339 Fax: 2650 4449 Email: admin@zebedee.edu.hk

payable to "Wider World Workshop"















8月80~190





K3或5歳+

上午班B折優惠

下午

7月25~8月50

上午

K3或5歳+

今年夏天,K3兒童在約1小時20分鐘的課程裡集中精力於英語詞彙、句子創作、閱讀和寫作。在第二環節,將有美術、舞蹈或棋盤遊戲作為放鬆時間, 通過這種平衡的方式,他們可從"學習"和"遊戲"中享受到兩者之間的樂趣。



時間: 上午 9.30 ~下午 12.30 或下午 2.00 ~ 5.00 星期一至五

費用: 港幣\$3200 兩星期

	. 報 名 表-8月5日 上午□ / 8月	8 - 8月19日下午口	*
學生姓名:	 出生日期:	性別:女 /男	
住宅地址:	 		
現時就讀學校:_	 		
	क़ ÷ा.	唐 吉 •	
電郵地址:	 電話:		
家長姓名本人清楚明白所有調職員會作出適當處理	 工工工工 聚急聯絡電話: 養退還。本人明白如子女因違規而發 有關法律責任。此外,所有缺席或認		

備註:所有報名之小童必須提供"出生證明書"副本連同此表格交回本校

本校只接受現金或支票之費用 支票抬頭 "Wider World Workshop"

Zebedee International Preschool & Nursery Address: G/F, Yat Nga Court, Nam Wan Road, Tai Po
Tel: 2650 3339 Fax: 2650 4449 Email: admin@zebedee.edu.hk